

Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 20250402

Tid: 17:00

Plats: TeknikKompetens

Närvarande: Pär Malmrot, Jenny Wallin, Maria Söderlund, Mikael Nordquist, Marcus Calevin, Olivia Wallin, Marie Eklund

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet.

§ 2 Genomgång av föregående protokoll

Inget att tillägga

§ 3 Styrelsen 25/26

Dialog med Valberedningen ang föreslagna namn.

§ 4 Marknadsgrupp

Pär tar kontakt med Henrik Råghall ang fortsättning.

§ 5 Sportchef

Ante Hedman kliver av som Sportchef from säsong 25/26. Ante kommer fortsätta i föreningen som ledare för föreningens Herrar Utvecklingslag. Kan vara bra om det framöver är en sportchef för herr och en för dam då det annars blir mycket för en och samma person att hantera.

§ 6 Kommunikation

Olivia fortsätter som ansvarig.

§ 7 Budget 25/26

- Fortsätta erbjuda buss/minibuss på bortamatcher för A-lag och utv lag
- Försöka få till matchschema för samåkning
- Beslut att fortsätta sälja Newbody och Bingolotter till Jul/Nyår
- Beslut att inte sälja Sportlotter och Sverigelotter
- Mer fokus på sponsorförsäljning inför JIB dagen
- Sponsring 2025/2026: Östersunds kommun investeringsbidrag 15000 ok, Östersundshem 50000 ok, Östersunds kommun ansökan 70000 ej klart, Länsförsäkringar ansökan 50000 ej klart, behöver lägga fokus på att göra fortsättningsavtal med övriga befintliga sponsorer.
- Förslag på match- och licensavgifter säsongen 2025/2026 - utöver medlemsavgiften (500kr):

Spelare i seniorlag:	2000 kr
Spelare i juniorlag:	1700 kr
Spelare i P 2011- 2013:	1500 kr
Spelare i F 2011-2015:	1500 kr
Spelare i P 2014:	1200 kr
Spelare i P 2015:	1200 kr
Spelare i P 2016:	1000 kr

Spelare i P 2017 - 2018: 1000 kr
Spelare i F 2016-2018: 1000kr
Spelare i uppstartslag: endast medlemsavgift

Parainnebandy 400 kr
Herrar/Damer Motion 400 kr

§ 8 **Summertime och Sommarskolan**

Anmälda Summertime: 13st
Anmälda Sommarskolan: 10st
Anmälan öppen till 30 juni
5 st feriearbetare klara
Fyrvallahallen bokad

§ 9 **Sommartävling utomhus**

Förslag att anordna cup på utomhusrinken
2 klasser (licens/utan licens)

§11 **Möte Oxdog/Sörlin Event & Profil**

Pär, Olivia och Jenny varit på möte för att diskutera nytt avtal på kläder och klubbor.
Avtal med Stadium löper till och med säsongen 2026/2027.

§ 11 **Avslutningar**

Seniorlag och Personal, den 12 april på Olearys. Föreningen står för buffé.
Ungdomslag medaljer och/eller diplom.

§ 12 **Sommarträning och halltider**

Micke har dialog med GymArea 59 med tid för gruppträning.
Löpträning med Johan en gång i veckan.
Jenny kollar med damlaget om intresse för försäsong på gym
Micke kollar med Johnny om medlemserbjudande på träningsabonnemang
Söndagstid bokad på Fyrvalla under sommaren

§13 **Förslag upplägg av träningstider**

Micke visar förslag på upplägg av träningstider
Pär bokar möte med Kommunen för dialog om träningstider

§14 **Ledarmöte/avslutning**

Tisdag 29 april kl 19:30 Htl Östersund
Jenny skickar kallelse

§15 **Tackkort**

Olivia tagit fram förslag
Pär kollar på texter

§16 **Uterink på sommaren**

Marcus tittar förslag till skrivelse till kommunen ang plats med och förslag att de tar ansvar och skötsel. Bör vi även skicka in ett medborgarförslag?

MAC/PM/jm

Nästa möte maj

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Pär Malmrot', written over a horizontal line.

Ordförande, Pär Malmrot

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Jenny Wallin', written over a horizontal line.

Mötets sekreterare, Jenny Wallin

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Marcus Calevin', written over a horizontal line.

Mötets justerare, Marcus Calevin

MAE